

2012 中国区域经济 统计年鉴

国家统计局 国民经济综合统计司 编
农村社会经济调查司

Compiled by
Department of Comprehensive Statistics and
Department of Rural Survey of
National Bureau of Statistics

CHINA STATISTICAL YEARBOOK
FOR REGIONAL ECONOMY 2012

013030460

F127-54

01

2012

2012 中国区域经济 统计年鉴

国家统计局 国民经济综合统计司 编
农村社会经济调查司

Compiled by
Department of Comprehensive Statistics and
Department of Rural Survey of
National Bureau of Statistics

CHINA STATISTICAL YEARBOOK
FOR REGIONAL ECONOMY 2012



F127-54

01

2012



北航

C1635650



中国统计出版社
China Statistics Press

01303080

© 中国统计出版社 2012

版权所有。未经许可，本书的任何部分不得以任何方式在世界任何地区以任何文字翻印、拷贝、仿制或转载。

© 2012 China Statistics Press

All rights reserved. No part of the publication may be reproduced or transmitted in any form or by any means, electronic or mechanical, including photocopying, recording, or any information storage and retrieval system, without written permission from the publisher.

图书在版编目 (CIP) 数据

中国区域经济统计年鉴. 2012: 汉英对照 / 国家统计局
国民经济综合统计司, 国家统计局农村社会经济调查司编.

-- 北京: 中国统计出版社, 2012.12

ISBN 978-7-5037-6755-5

I. ①中… II. ①国… III. ①区域经济—统计资料—
中国—2011—年鉴—汉、英 IV. ①F127-66

中国版本图书馆 CIP 数据核字(2012)第 280564 号

中国区域经济统计年鉴—2012

作 者/国家统计局国民经济综合统计司 国家统计局农村社会经济调查司

责任编辑/郭 栋

封面设计/李雪燕

出版发行/中国统计出版社

通信地址/北京市丰台区西三环南路甲 6 号 邮政编码/100073

电 话/邮购 (010) 63376909 书店 (010) 68783171

网 址/<http://csp.stats.gov.cn>

印 刷/河北天普润印刷厂

经 销/新华书店

开 本/880mm×1230mm 1/16

字 数/1160 千字

印 张/33.25

版 别/2012 年 12 月第 1 版

版 次/2012 年 12 月第 1 次印刷

定 价/500.00 元

如有印装差错, 由本社发行部调换。

《中国区域经济统计年鉴—2012》

编辑委员会和编辑人员名单

编辑委员会

顾问：马建堂 张为民
主任：谢鸿光
副主任：盛来运 张淑英
编委：（按姓氏笔划排列）
王作成 王忠山 王建农 卢建明 朱遂文 多吉战都 刘兴慧
刘树胜 严 军 李芳源 杨海涛 杨景祥 张 强 张世平
张兆臣 张晓光 林文芳 金汝斌 胡敏谦 侯碧波 姚堂文
夏沁芳 钱晓康 徐 劼 唐 泽 陶谋立 梅廷彦 程建华
蓝庆华 熊建中 樊怀玉

编辑人员

总 编 辑：盛来运 严建辉
副 总 编 辑：张 芑 王文波 刘国宁 钟守洋 徐志全
编辑部主任：郝胜龙 叶礼奇 李永强
编辑部副主任：卞丽华 张 蕾 石毅华 柏先红 尚 东
编 辑 人 员：（按姓氏笔划排列）

马 兰 马 靖 马玉蓉 王 洁 王晓蓉 达 娃 朱 涛
仲 玲 刘 慧 刘学军 刘雅杰 杜国喜 李 乐 李 亮
杨洪春 吴天铁 张旭东 张志强 张明俊 周惠云 周媛媛
庞江倩 郑子彬 胡 东 莫小峰 郭利平 曹 亮 康 玲
梁建民 董晓玲 舒 猛

责任编辑：郭 栋

China Statistical Yearbook for Regional Economy-2012

Editorial Board and Staff

Editorial Board

Adviser: Ma Jiantang Zhang Weimin

Director: Xie Hongguang

Deputy-Director: Sheng Laiyun Zhang Shuying

Editorial Board: (in order of strokes of Chinese surname)

Wang Zuocheng Wang Zhongshan Wang Jiannong Lu Jianming
Zhu Suiwen Duoqi Zhandu Liu Xinghui Liu Shusheng Yan Jun
Li Fangyuan Yang Haitao Yang Jingxiang Zhang Qiang Zhang Shiping
Zhang Zhaochen Zhang Xiaoguang Lin Wenfang Jin Rubin Hu Minqian
Hou Bibo Yao Tangwen Xia Qinfang Qian Xiaokang Xu Jie Tang Ze
Tao Mouli Mei Tingyan Cheng Jianhua Lan Qinghua Xiong Jianzhong
Fan Huaiyu

Editorial Staff

Chief Editors: Sheng Laiyun Yan Jianhui

Deputy Chief Editors: Zhang Peng Wang Wenbo Liu Guoning Zhong Shouyang
Xu Zhiquan

Directors of Editorial Department: Hao Shenglong Ye Liqi Li Yongqiang

Deputy Directors of Editorial Department: Bian Lihua Zhang Lei Shi Yihua Bai Xianhong
Shang Dong

Editorial Staff: (in order of strokes of Chinese surname)

Ma Lan Ma Jing Ma Yurong Wang Jie Wang Xiaorong Dawa
Zhu Tao Zhong Ling Liu Hui Liu Xuejun Liu Yajie Du Guoxi
Li Le Li Liang Yang Hongchun Wu Tiantie Zhang Xudong
Zhang Zhiqiang Zhang Mingjun Zhou Huiyun Zhou Yuanyuan
Pang Jiangqian Zheng Zibin Hu Dong Mo Xiaofeng Guo Liping
Cao Liang Kang Ling Liang Jianmin DongXiaoling Shu Meng

Coordinator: Guo Dong

编者说明

一、《中国区域经济统计年鉴—2012》是一部全面、系统反映中国区域经济与社会发展状况的大型统计资料书。本书资料来源于各级政府统计年报或相关的抽样调查资料，系统收集了2011年全国及其10个经济区域、31个省级行政单位、330多个地级行政单位和2000多个县级行政单位的主要社会经济统计指标。主要内容涵盖自然资源、人口与就业、国民核算、固定资产投资、财政、物价、人民生活、农业、工业、建筑业、运输邮电业、国内贸易、对外经济贸易、旅游、金融保险、教育、科技、文化、卫生、社会福利、环境保护和市政建设等社会经济发展的各个方面。本书中未做特殊说明的数据均不包括香港、澳门特别行政区和台湾省在内。

二、本书所涉及东部、中部、西部和东北地区的具体划分为：

东部10省（市）包括北京、天津、河北、上海、江苏、浙江、福建、山东、广东和海南；

中部6省包括山西、安徽、江西、河南、湖北和湖南；

西部12省（区、市）包括内蒙古、广西、重庆、四川、贵州、云南、西藏、陕西、甘肃、青海、宁夏和新疆；

东北3省包括辽宁、吉林和黑龙江。

三、本书中部分指标因全国或全省数据有调整，存在分地区数据相加不等于总计的情况。

四、本书资料表使用符号说明：“#”表示其中主要项；“空格”表示数据不详、无数据或数据不足最小计量单位。

五、本书有关加工数据因小数取舍产生的误差均未做人为调整。

编者

2012年12月

Preface

I . *China Statistical Yearbook for Regional Economy-2012* is a massive statistical publication, which comprehensively describes China's regional economy and social development status. This yearbook has collected major social and economic indicators of China in 2011. There are indicators at national and provincial level (including 31 provinces, autonomous regions and municipalities), indicators of 10 economic zones, indicators of prefecture (over 330 prefectures including city at prefecture level) and indicators of county (over 2000 counties including city at county level). It contains the following aspects: natural resources, population and employment, national accounts, investment in fixed assets, government finance, price indices, people's livelihood, agriculture, industry, construction, transportation, postal and telecommunications, domestic trade, foreign trade, tourism, banking and insurance, education, science, culture, public health, social welfare, environment protection and city construction. Statistical data in this yearbook exclude those of Hong Kong SAR, Macao SAR and Taiwan Province, if not noted specially.

II . Eastern region, central region, western region and northeastern region in the Yearbook are divided as following:

Eastern 10 provinces (municipalities) include: Beijing, Tianjin, Hebei, Shanghai, Jiangsu, Zhejiang, Fujian, Shandong, Guangdong and Hainan;

Central 6 provinces include: Shanxi, Anhui, Jiangxi, Henan, Hubei and Hunan;

Western 12 provinces (autonomous regions and municipalities) include: Inner Mongolia, Guangxi, Chongqing, Sichuan, Guizhou, Yunnan, Tibet, Shaanxi, Gansu, Qinghai, Ningxia and Xinjiang;

Northeastern 3 provinces include: Liaoning, Jilin and Heilongjiang.

III . For some indicators in this yearbook, the sum of each regional data is not equal to the total of the national one since some adjustments on national and provincial data have been made.

IV . Notions used in this yearbook: “#” indicates the major items of the total; “(blank)” indicates that data are not available or the figure is not large enough to be measured with the smallest unit in the table.

V . Data in this yearbook are not adjusted manually for the errors occurring from summing or rounding off.

Editors

December 2012

目 录

Contents

第一章 经济区域统计资料

Chapter 1. Statistics of Economic Zone

1-1 东部 10 省(市)国民经济和社会发展主要指标 (2011 年)	3
Main Indicators of National Economic and Social Development of 10 Eastern Provinces (2011)	
1-2 中部 6 省国民经济和社会发展主要指标 (2011 年)	5
Main Indicators of National Economic and Social Development of 6 Middle Provinces (2011)	
1-3 西部 12 省(区、市)国民经济和社会发展主要指标 (2011 年)	7
Main Indicators of National Economic and Social Development of 12 Western Provinces (2011)	
1-4 东北 3 省国民经济和社会发展主要指标 (2011 年)	9
Main Indicators of National Economic and Social Development of 3 Northeastern Provinces (2011)	
1-5 民族自治地方国民经济和社会发展主要指标 (2011 年)	11
Principal Aggregate Indicators on National Economic and Social Development of Minority Nationality Autonomous Areas (2011)	
1-6 长江三角洲经济区主要经济指标	13
Main Economic Indicators of Yangtze River Delta Economic Zone	
1-7 珠江三角洲经济区主要经济指标	14
Main Economic Indicators of The Pearl River Delta Economic Zone	
1-8 海峡西岸经济区主要经济指标	15
Main Economic Indicators of the Economic Zone on the West Coast of Taiwan Straits	
1-9 北部湾经济区主要经济指标	15
Main Economic Indicators of Beibu Gulf Economic Zone	
1-10 关中-天水经济区主要经济指标	16
Main Economic Indicators of Guanzhong & Tianshui Economic Zone	

第二章 省、自治区、直辖市统计资料

Chapter 2. Statistics of Province

2-1 全国行政区划 (2011 年底)	19
Divisions of Administrative Areas in China (End of 2011)	
2-2 国内生产总值和地区生产总值 (2011 年)	20
Gross Regional Product and Gross Regional Product (2011)	
2-3 地区生产总值收入法构成项目 (2011 年)	21
Income Approach Components of Gross Regional Product (2011)	
2-4 支出法国内生产总值和地区生产总值 (2011 年)	22
GDP & Gross Regional Product by Expenditure Approach (2011)	
2-5 资本形成总额及构成 (2011 年)	23
Gross Capital Formation and Its Composition (2011)	
2-6 最终消费支出及构成 (2011 年)	24
Final Consumption Expenditure and Its Composition (2011)	
2-7 居民消费水平 (2011 年)	25

Household Consumption Expenditure (2011)	
2-8 人口的城乡构成和出生率、死亡率、自然增长率 (2011 年)	26
Total Population by Urban and Rural Residence and Birth Rate, Death Rate, Natural Growth Rate (2011)	
2-9 户数、人口数和性别比 (2011 年)	27
Household, Population and Sex Ratio (2011)	
2-10 按行业分城镇单位就业人员数(年底数)(2011 年)	28
Number of Employed Persons in Urban Units at Year-end by Sector (2011)	
2-11 城镇单位就业人员工资总额和指数(2011 年)	31
Total Wage Bill of Employed Persons in Urban Units and Related Indices (2011)	
2-12 城镇单位就业人员平均工资和指数(2011 年)	32
Average Wage of Employed Persons in Urban Units and Related Indices (2011)	
2-13 城镇登记失业人员及失业率	33
Registered Unemployed Persons and Unemployment Rate in Urban Area	
2-14 全社会固定资产投资和住宅投资(2011 年)	34
Total Investment in Fixed Assets in the Whole Country and Investment in Residential Buildings (2011)	
2-15 按登记注册类型分全社会固定资产投资(2011 年)	35
Total Investment in Fixed Assets in the Whole Country by Status of Registration (2011)	
2-16 全社会固定资产投资资金来源(2011 年)	37
Sources of Funds for Investment in Fixed Assets in the Whole Country (2011)	
2-17 按主要行业分的全社会固定资产投资(2011 年)	38
Total Investment in Fixed Assets in the Whole Country by Sector (2011)	
2-18 全社会房屋施工、竣工面积和价值(2011 年)	41
Value and Floor Space of Buildings under Construction and Completed in the Whole Country (2011)	
2-19 房地产开发企业房屋建筑面积和造价(2011 年)	42
Floor Space and Cost of Buildings Developed by Enterprises for Real Estate Development (2011)	
2-20 按用途分商品房销售面积(2011 年)	43
Floor Space of Commercialized Buildings Sold by Use (2011)	
2-21 按用途分商品房平均销售价格(2011 年)	44
Average Selling Price of Commercialized Buildings by Use (2011)	
2-22 货物进出口总额(2011 年)	45
Import and Export Value of Commodities (2011)	
2-23 外商投资企业货物进出口总额	46
Value of Imports and Exports of Foreign-funded Enterprises	
2-24 外商投资企业年底注册登记情况	47
Registration Status of Foreign Funded Enterprises at Year-end	
2-25 电力消费量	48
Electricity Consumption	
2-26 能源消耗指标 (2011 年)	49
Indicators of Energy Consumption (2011)	
2-27 财政收入 (2011 年)	50
Government Revenue (2011)	
2-28 财政支出 (2011 年)	53
Government Expenditure (2011)	
2-29 居民消费价格指数和商品零售价格指数(2011 年)	56
Consumer Price Indices and Retail Price Indices (2011)	
2-30 居民消费价格分类指数(2011 年)	57
Consumer Price Indices by Category (2011)	
2-31 农业生产资料价格分类指数(2011 年)	58
Price Indices for Means of Agricultural Production by Category (2011)	
2-32 固定资产投资价格指数	60
Price Indices for Investment in Fixed Assets	
2-33 城镇居民平均每人全年家庭收入来源 (2011 年)	61

Per Capita Annual Income of Urban Households by Sources (2011)	
2-34 各地区城镇居民家庭平均每人全年现金消费支出 (2011 年).....	62
Per Capita Annual Cash Consumption Expenditure of Urban Households by Region (2011)	
2-35 城镇居民家庭平均每百户耐用消费品拥有量 (2011 年底).....	63
Ownership of Major Durable Consumer Goods Per 100 Urban Households at Year-end (2011)	
2-36 按来源分农村居民家庭人均纯收入 (2011 年).....	66
Per Capita Annual Net Income of Rural Households by Sources (2011)	
2-37 农村居民家庭平均每人消费支出 (2011 年).....	67
Per Capita Consumption Expenditure of Rural Households (2011)	
2-38 农村居民家庭平均每人现金消费支出 (2011 年).....	68
Per Capita Cash Consumption Expenditure of Rural Households (2011)	
2-39 农村居民家庭平均每百户主要耐用消费品拥有量 (2011 年底).....	69
Ownership of Durable Consumer Goods Per 100 Rural Households at Year-end (2011)	
2-40 城市建设情况 (2011 年).....	71
Statistics on City Construction (2011)	
2-41 城市供水情况 (2011 年).....	72
Basic Statistics on Tap Water Supply in Cities (2011)	
2-42 城市燃气情况 (2011 年).....	73
Basic Statistics on Supply of Gas in Cities (2011)	
2-43 城市集中供热情况 (2011 年).....	74
Basic Statistics on Heating in Cities (2011)	
2-44 城市市政设施 (2011 年).....	75
Basic Statistics on Municipal Infrastructure in Cities (2011)	
2-45 城市公共交通情况 (2011 年).....	76
Basic Statistics on Public Transportation in Cities (2011)	
2-46 城市绿地和园林(2011 年).....	77
Basic Statistics on Parks and Green Areas in Cities (2011)	
2-47 城市市容环境卫生情况 (2011 年).....	78
Basic Statistics on Urban Sanitation in Cities (2011)	
2-48 城市设施水平 (2011 年).....	79
Level of Public Facilities in Cities (2011)	
2-49 废水中主要污染物排放情况(2011 年).....	80
Main Pollutant Emission in Waste Water (2011)	
2-50 废气中主要污染物排放情况(2011 年).....	82
Main Pollutant Emission in Waste Gas (2011)	
2-51 固体废物处理利用情况(2011 年).....	83
Disposal and Utilization of Industrial Solid Wastes (2011)	
2-52 主要城市空气质量指标 (2011 年).....	84
Ambient Air Quality in Major Cities (2011)	
2-53 国控主要城市道路交通噪声监测情况 (2011 年).....	85
Monitoring of Urban Road Traffic Noise in Major Cities under National Control Programme (2011)	
2-54 土地利用情况 (2008 年).....	86
Land Use (2008)	
2-55 主要能源、黑色金属矿产基础储量 (2011 年).....	87
Ensured Reserves of Major Energy and Ferrous Metals (2011)	
2-56 主要有色金属、非金属矿产基础储量 (2011 年).....	88
Ensured Reserves of Major Non-ferrous Metals and Non-metal Minerals (2011)	
2-57 水资源情况(2011 年).....	89
Water Resources (2011)	
2-58 森林资源情况.....	90
Forest Resources	
2-59 造林面积(2011 年).....	91

Area of Afforestation (2011)	
2-60 湿地面积	92
Area of Wetlands	
2-61 自然保护基本情况(2011 年)	93
Basic Situation of Natural Protection (2011)	
2-62 农、林、牧、渔业总产值及指数(2011 年)	94
Gross Output Value of Agriculture, Forestry, Animal Husbandry and Fishery and Related Indices (2011)	
2-63 主要农业机械拥有量(年底数)(2011 年)	95
Major Agricultural Machinery at Year-end (2011)	
2-64 有效灌溉面积、农用化肥施用量、农村水电站及用电量(2011 年)	96
Irrigated Area, Consumption of Chemical Fertilizers and Rural Hydropower Stations and Electricity Consumption in Rural Areas (2011)	
2-65 水利设施和除涝面积 (2011 年)	97
Water Conservancy Facilities and Area with Flood Prevention Measures (2011)	
2-66 农村居民家庭平均每百户拥有主要生产性固定资产数量(年底数)(2011 年)	98
Number of Major Productive Fixed Assets Per 100 Rural Households at Year-end (2011)	
2-67 农作物总播种面积(2011 年)	99
Total Sown Areas of Farm Crops (2011)	
2-68 主要农产品产量(2011 年)	102
Output of Major Farm Products (2011)	
2-69 主要农产品单位面积产量(2011 年)	105
Output of Major Farm Products Per Hectare (2011)	
2-70 主要林产品产量(2011 年)	106
Output of Major Forest Products (2011)	
2-71 牲畜饲养情况(2011 年)	107
Number of Livestock (2011)	
2-72 畜产品产量(2011 年)	109
Output of Livestock Products (2011)	
2-73 水产品产量(2011 年)	111
Output of Aquatic Products (2011)	
2-74 受灾面积和成灾面积(2011 年)	113
Areas Covered and Affected by Natural Disaster (2011)	
2-75 规模以上工业企业主要指标(2011 年)	114
Main Indicators of Industrial Enterprises above Designated Size (2011)	
2-76 规模以上工业企业主要经济效益指标(2011 年)	116
Main Indicators on Economic Benefit of Industrial Enterprises above Designated Size (2011)	
2-77 国有及国有控股工业企业主要指标(2011 年)	117
Main Indicators of State-owned and State-holding Industrial Enterprises (2011)	
2-78 国有及国有控股工业企业主要经济效益指标 (2011 年)	119
Main Indicators on Economic Benefit of State-owned and State-holding Industrial Enterprises (2011)	
2-79 私营工业企业主要指标(2011 年)	120
Main Indicators of Private Industrial Enterprises (2011)	
2-80 私营工业企业主要经济效益指标 (2011 年)	122
Main Indicators on Economic Benefit of Private Industrial Enterprises (2011)	
2-81 外商投资和港澳台商投资工业企业主要指标(2011 年)	123
Main Indicators of Industrial Enterprises with Hong Kong, Macao, Taiwan and Foreign Funds (2011)	
2-82 外商投资和港澳台商投资工业企业主要经济效益指标(2011 年)	125
Main Indicators on Economic Benefit of Industrial Enterprises with Hong Kong, Macao, Taiwan and Foreign Funds (2011)	
2-83 大中型工业企业主要指标(2011 年)	126
Main Indicators of Large and Medium-sized Industrial Enterprises (2011)	
2-84 大中型工业企业主要经济效益指标(2011 年)	128

Main Indicators on Economic Benefit of Large and Medium-sized Industrial Enterprises (2011)	
2-85	工业产品产量(2011 年)..... 129
Output of Industrial Products (2011)	
2-86	总承包建筑业企业主要经济指标(2011 年)..... 134
Main Economic Indicators on Construction Enterprises of General Contractors (2011)	
2-87	专业承包建筑业企业主要经济指标(2011 年)..... 135
Main Economic Indicators on Construction Enterprises of Professional Contractors (2011)	
2-88	按登记注册类型分建筑业总产值(2011 年)..... 136
Total Output Value of Construction by Registration Status (2011)	
2-89	按登记注册类型分建筑业企业总收入(2011 年)..... 137
Total Income of Construction by Registration Status (2011)	
2-90	按登记注册类型分建筑业企业利润总额 (2011 年)..... 138
Total Profits of Construction Enterprises by Registration Status (2011)	
2-91	建筑业劳动生产率..... 139
Labor Productivity of Construction Enterprises	
2-92	建筑业房屋建筑面积(2011 年)..... 140
Floor Space of Buildings Constructed by Construction Enterprises (2011)	
2-93	运输线路长度(2011 年)..... 141
Length of Transport Routes at Year-end (2011)	
2-94	客运量(2011 年)..... 142
Passenger Traffic (2011)	
2-95	旅客周转量(2011 年)..... 143
Passenger-kilometers (2011)	
2-96	货运量(2011 年)..... 144
Freight Traffic (2011)	
2-97	货物周转量(2011 年)..... 145
Freight Ton-kilometers (2011)	
2-98	民用汽车拥有量(2011 年)..... 146
Possession of Civil Vehicles (2011)	
2-99	私人汽车拥有量(2011 年)..... 148
Possession of Private Vehicles (2011)	
2-100	公路营运汽车拥有量(2011 年)..... 150
Possession of Vehicles for Highway Business Transportation (2011)	
2-101	邮电业务量(2011 年)..... 151
Business Volume of Postal and Telecommunication Services (2011)	
2-102	邮政业网点及邮递线路(年底数)(2011 年)..... 155
Postal Offices and Postal Delivery Routes at Year-end (2011)	
2-103	电信主要通信能力(年底数)(2011 年)..... 157
Main Communication Capacity of Telecommunications (Year-end) (2011)	
2-104	连锁零售企业基本情况(2011 年)..... 158
Basic Conditions of Chain Retail Enterprises (2011)	
2-105	亿元以上商品交易市场基本情况(2011 年)..... 159
Basic Statistics on Commodity Exchange Markets of Transaction Value over 100 Million Yuan (2011)	
2-106	社会消费品零售总额..... 160
Total Retail Sales of Consumer Goods	
2-107	连锁餐饮企业基本情况(2011 年)..... 161
Basic Conditions of Chain Catering Enterprises (2011)	
2-108	接待入境过夜游客和国际旅游(外汇)收入..... 162
Number of Oversea Visitor Arrivals and Foreign Exchange Earnings	
2-109	高等学校普通本、专科学校和学生情况(2011 年)..... 163
Number of Schools and Students in Undergraduate or Specialized Courses in Institutions of Higher Education (2011)	
2-110	中等职业学校(机构)学生情况(2011 年)..... 165

Situations on Students in Secondary Vocational Schools (Institutions) (2011)	
2-111 普通高中基本情况(2011 年).....	166
Basic Statistics on Regular Senior Secondary Schools (2011)	
2-112 初中基本情况(2011 年).....	167
Basic Statistics on Regular Junior Secondary Schools (2011)	
2-113 普通小学基本情况(2011 年).....	168
Basic Statistics on Regular Primary Schools (2011)	
2-114 特殊教育基本情况(2011 年).....	169
Basic Statistics on Special Education (2011)	
2-115 各级普通学校师生比(2011 年).....	170
Student-Teacher Ratio by Level of Regular Schools (2011)	
2-116 每十万人人口各级学校平均在校生数(2011 年).....	171
Number of Students Per 100 000 Population by Level (2011)	
2-117 教育经费情况(2010 年).....	172
Basic Statistics on Educational Funds (2010)	
2-118 国内三种专利申请受理数和授权数(2011 年).....	173
Patents Application Accepted and Granted (2011)	
2-119 公有经济企事业单位专业技术人员数(年底数)(2011 年)	174
Number of Scientific and Technical Personnel in State-owned and Collective-owned Enterprises and Institutions at Year-end (2011)	
2-120 技术市场成交额	175
Transaction Value in Technical Markets	
2-121 医疗卫生机构(2011 年).....	176
Number of Health Care Institutions (2011)	
2-122 卫生人员(2011 年)	178
Number of Employed Persons in Health Care Institutions (2011)	
2-123 医疗卫生机构床位(2011 年).....	179
Number of Beds in Health Care Institutions (2011)	
2-124 按床位数分组的社区卫生服务中心(站)(2011 年)	180
Community Health Service Centers (Stations) by Grouping of Beds (2011)	
2-125 婚姻服务情况(2011 年).....	181
Number of Marriages and Divorces (2011)	
2-126 艺术表演团体、艺术表演场馆演出情况(2011 年).....	182
Statistics on Performance of Art Performance Troupes and Art Performance Places (2011)	
2-127 博物馆基本情况(2011 年).....	183
Statistics on Museums (2011)	
2-128 公共图书馆基本情况(2011 年).....	184
Statistics on Public Libraries (2011)	
2-129 录像制品出版品种情况(2011 年).....	185
Statistics on Number of Publication of Video Products (2011)	
2-130 录像制品出版发行情况(2011 年).....	186
Statistics on Volume of Publication of Video Products (2011)	
2-131 城镇职工基本养老保险情况(2011 年).....	187
Statistics on Urban Employee Basic Pension Insurance (2011)	
2-132 失业保险情况(2011 年).....	188
Statistics of Unemployment Insurance (2011)	
2-133 城镇基本医疗保险参保人数(2011 年).....	189
Persons Covered of Urban Basic Medical Care Insurance (2011)	

第三章 地级统计资料

Chapter 3. Statistics of Prefecture

3-1 土地面积和人口情况(2011 年).....	193
Land Area and Population (2011)	
3-2 地区生产总值(2011 年).....	203
Gross Regional Products (2011)	
3-3 地区生产总值指数(2011 年).....	213
Indices of Gross Regional Product(2011)	
3-4 就业人员和工资(2011 年).....	223
Employment and Unemployment (2011)	
3-5 固定资产投资和房屋销售(2011 年).....	233
Total Investment in Fixed Assets in the Whole Country and Sales of Houses (2011)	
3-6 财政收入(2011 年).....	243
Government Revenue (2011)	
3-7 财政支出(2011 年).....	253
Government Expenditure (2011)	
3-8 城乡居民家庭收入和支出(2011 年).....	263
Income and Expenditure of Urban and Rural Residents (2011)	
3-9 农村和农业生产基本情况(2011 年).....	273
Basic Conditions of Rural Area (2011)	
3-10 主要农产品产量(2011 年).....	283
Yield of Main Farm Products (2011)	
3-11 规模以上工业企业总产值(2011 年).....	293
Gross Output Value and Number of Industrial Enterprises of Above Designated Size (2011)	
3-12 规模以上工业企业主要经济指标(2011 年).....	303
Main Indicators of Industrial Enterprises above Designated Size (2011)	
3-13 建筑业情况(2011 年).....	313
Construction (2011)	
3-14 交通运输情况(2011 年).....	323
Transport (2011)	
3-15 邮电业情况(2011 年).....	333
Postal and Telecommunication Services (2011)	
3-16 社会消费品零售总额和批发零售业、住宿餐饮业情况(2011 年).....	343
Total Retail Sale of Consumer Goods and Condition of Wholesale and Retail Trades, Hotels and Catering Services (2011)	
3-17 货物进出口总额和利用外资(2011 年).....	353
Total Value of Imports & Exports and Foreign Capital (2011)	
3-18 旅游业情况(2011 年).....	363
Tourism (2011)	
3-19 金融机构本外币和人民币存贷款(2011 年).....	373
Deposits and Loans of Financial Institutions (2011)	
3-20 幼儿园和小学情况(2011 年).....	383
Kindergartens and Primary Schools (2011)	
3-21 普通中学教育情况(2011 年).....	393
Secondary Education (2011)	
3-22 普通高等教育情况和公共图书馆数(2011 年).....	403
Higher Education and Library (2011)	
3-23 卫生机构、床位数和人员数(2011 年).....	413
Number of Units and Beds and Employed Persons in Health Institutions (2011)	

第四章 县级统计资料

Chapter 4. Statistics of County

4-1 县级单位主要统计指标(2011 年)	424
Main Indicators of Regions at County Level (2011)	

Chapter 1

第一章

经济区域统计资料

Statistics of Economic Zone

